
 
REFERAT 

Det lokale uddannelsesudvalg for 
beklædningshåndværker uddannelsen 

 
Mødedato:  08.09.20 
Mødested:  Hilmar Finsens Gade 18, lokale 59.212 

 
Mødetidspunkt:  10:00-12:00     
Fraværende m. afbud:  Jette Lindgaard, Hans Christian Carstensen 
Fraværende u. afbud:  
Deltagere:  
 
 

Jette Lindgaard, Evy Andersen, Erling Taul Jensen, Magnus Tougaard, 
Jakob Bay Fyhr, Hans-Christian Carstensen og Karin Jespersen  

Dagsorden: 
 
   
Punkt 1:  
Bemærkninger til 
referat fra sidst 
afholdte møde 

 
Referat fra sidst 
 

Referat 
30.01.20.docx  

 
Ingen kommentarer 
 

Punkt 2:  
Meddelelser fra 
udvalgets 
medlemmer 
 

 
Nyt fra Fagligt Udvalg ved Evy 
Evy fortæller at FU har udtrykt bekymring for om EUC Syd får 50% 
af de elever, der er optaget på kvote ud i ordinære lærerpladser 
efter grundforløbet.  
 
Status er at vi optog 10 elever på kvote i januar 2020 her af har de 
3 fået læreplads – hos Aalborg Teater, Mette Frost og Jesper 
Høvring. 
 
Der blev optaget i alt 16 elever på januar holdet. 
 
Corona har gjort det meget svært at få eleverne ud i lærepladser, 
da branchen er hårdt ramt. 
Reglen med at eleverne overgik direkte fra grundforløb til SKP 
betyder også at de elever der er kommet ud ikke tæller positivt ift. 
kvoten, da de har fået læreplads fra SKP. Vi ved at Christina er i 
gang med at lave en henvendelse til UVM på denne problemstilling. 
 
 
Nyt fra udvalgets medlemmer 
 
Magnus fortæller fra Det Kongelige Teater. 
 
Corona har i høj grad påvirket hverdagen på teateret og gør det 
stadig. Det har været en spændende periode med mange 



udfordringer, men der er også kommet gode ting ud af det fx 
effektivisering gennem øget digitalisering. 
 
Der arbejdes med videre med en øget digitalisering på teateret. 
Magnus skal stå for et større digitaliseringsprojekt på 
skræddersalen. 
 
Magnus orienterede desuden om en kommende omorganisering. 
 
 
 
 

3:  
Meddelelser fra 
skolen herunder 
elevrepræsentant 
 

 
Nyt fra afdelingen: 
 
Nyt fra eleverne – da mødet blev afholdt på TEAMS var der ikke 
elever med til mødet. 
 
Nyt fra afdelingen ved Jakob 

 
 Status på elever 
 Projekter i afdelingen 
 Corona 
 Kvoten 2021 

 
Der er pt. 17 elever i SKP 
Opstart af H2 i går, der er 8 elever på holdet. 
Der kommer en enkelt H3 elev om en uge, det er en elev, der er 
startet op i ny mesterlære og derfor går lidt skævt ift. de planlagte 
hovedforløb. 
 
Der er en modist elev – her er der lavet en aftale med en 
virksomhed, der vejleder eleven på modist projekt. Samarbejdet 
fungerer rigtig godt. 
 
Det forventes at der kan laves en lignende model, hvis der i 
fremtiden kommer buntmager elever.  
 
Der er ikke gang i mange projekter med eksterne – meget er aflyst 
pga Corona. De elever der er i SKP er overvejende elever, der var 
hjemsendt i foråret, så derfor er der fokus på at de skal sy. De 
mangler rutine pga hjemsendelsen, så der er noget at indhente. 
 
Jakob fortalte om hvordan der var arbejdet under Corona 
nedlukningen. Generelt har det været svært for en del elever, men 
der er også elever, som er vokset med at arbejde hjemme. Lige nu 
samles der op, så eleverne når det faglige niveau de skal. 
 
 
 
 

Punkt 4: 
Behov for udvikling 
og revision af 
uddannel-serne 

Ingen input 
 



inden for udvalgets 
ansvars- 
område 
Punkt 5: 
Evaluering og 
kvalitets 
sikring samt status 
over aktivitetsniveau 
 

 Status på AUB projekt 2020-2021. 
 
Jakob fortalte kort om projektet. Vi er lige nu i opstarten, hvor der 
skal udarbejdes oversigt over virksomhedsprofiler og elev profiler 
med henblik på bedre at kunne matche virksomhed og elever. 
 
Jakob har været i dialog med Johnny om at lave nogle 
informationsmøder i foråret 2021 som supplement til individuelle 
opsøgende besøg. Det er tanken at der organiseres et info møde i 
KBH i samarbejde med Lauget og et i Jylland/Fyn.  
 
 
 
 

Punkt 6: 
Skolepraktik 

Nyt fra skolepraktikken 
 
Se ovenstående 

Punkt 7: 
Ekstra punkter iflg 
aftale 

 

Punkt 8: 
Eventuelt 

 

Punkt 9: 
Tid og sted for næste 
møde 

Forslag til kommende mødedato 
 
 
Magnus sender et par bud og Karin sender ud.  
 
 

 

 

 
 


